
entrevista 
nostre Grup Municipal, 4 
regidors repetim i 6 son 
re^dors, per primera vegada, 
des de les últimes eleccions 
municipals. Pensem que es bo 
barrejar experiència amb 
renovació. 
Personalment, tinc un 
compromís amb la ciutadania de 
Mollet del Vallès i amb el meu 
Partit fins el juny de l'any 2007. 
No crec que sigui ara el moment, 
quan encara falten dos anys per 
les properes eleccions 
municipals, de manifestar 
públicament ni les meves 
intencions personals ni les del 
Partit. Tot plegat, només estem a 
la meitat del mandat. 

Vostè porta 18 anys a la 
regidoria d'urbanisme, període 
durant el que a Mollet s'ha 
produït una gran 
transformació urbanística, 
construint-se grans obres i 
milers de habitatges. Per això 
segur que pot dir-nos si son 
certs els rumors del 3*yo 
suggerit per Maragall? 
Respecte al "3%" es una qüestió 
que ja ha estat contestada on 
toca, al Parlament de Catalimya. 
Voldria aclarir, però, que no fa 
18 anys que soc regidor 
d'urbanisme. Únicament he 
estat responsable de l'àrea 
d'urbanisme de l'Ajuntament de 
Mollet del Vallès des de juny de 
1987 a maig del995 i des de 
setembre de 2003 fins ara. 
Tot hi així, certament, estic molt 

content del canvi que he 
contribuït a fer a la meva ciutat. 
Avui, per exemple, ningú 
recorda que la Rambla Nova era 
l'any 1987 el carrer Ejercito 
Espanol i que tenia unes voreres 
d'un metre d'amplada o que 
Mollet era una de les ciutats de 
la Regió Metropohtana amb 
menys metres de zones verdes 
per habitant quan avui, 
probablement, es de les ciutat 
amb més zones verdes per 
habitant. 
Per que, encara que hi hagin 
persones que els hi costi 
d'entendre, darrera de cada obra 
pública hi ha millores per les 
persones. La millora urbana de 
la ciutat i la creació de 
equipaments fan que les 
persones que vivim a Mollet 
tinguem, avui, una qualitat de 
vida incomparable a la que 
teníem l'any 1987. 

Davant dels evidents 
problemes interns que està 
sofrint el PSC de Mollet. Es pot 
predir un futur inestable i 
optimista per la seva formació 
de cara a les properes 
eleccions municipals? 
D'entrada dir que la pregunta es 
basa en un fals coneixement de 
la realitat. El PSC de Mollet no 
està sofrint cap tipus de 
problemes interns. Ni evidents ni 
no evidents. 
Jo preveig un futur estable i 
optimista per al PSC de cara a 
les properes eleccions municipals 

Darrera de 
cada obra 
pública hi ha 
millores per a 
les persones 

del 2007. 

Vostè és el regidor més 
veterà de l'actual 
Ajuntament. Ha tingut una 
estreta relació poiítica i 
personal amb Montserrat 
Tura. Què pensa quan el nom 
de Montserrat Tura sona com 
a successora de Maragall? 
Senzillament, penso que aquests 
tipus de comentaris, avui, estan 
fora de lloc i del temps. • 

Altres entrevistes de ELS CIUTADANS PREGUNTEN A: 

JULIOL - E v a M® PaZOS, regidora de Comunicació i Recerca. 
SETEMBRE - MO l l t S e r r a t Tu ra , consellera d'Interior de la Generalitat i ex alcaldessa de Mollet. 

Les persones que vulguin preguntar qualsevol qüestió als nostres següents personatges entrevistats, 
poden enviar la seva pregunta a: 

E-mail: tribunamollet@terra.es • Fax: 93 841 79 22 • Apartat de Correus 29. Mollet de! Vallès 
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